



Date: 15 January 2020
20 Jumada Al-Ula 1441
Ref: 10 / 10 / 12 / 2020

التاريخ: 15 يناير 2020 م
الموافق: 20 جمادى الأولى 1441 هـ
الإشارة: 10 / 10 / 12 / 2020

To: CEO - Bursa Kuwait

السيد/ الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

Subject: Disclosure of Material Information
Media Conference

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
مؤتمر إعلامي

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' interest in adhering to Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، نفيديكم بما يلي:

- KFH is pleased to invite you to attend the media conference for the public pertaining to discussing the project of KFH's acquisition of Ahli United Bank B.S.C. in implementation of the Central Bank of Kuwait's requirements.
- The conference will be held on Monday 20th January 2020 at 1:00 pm at Sheraton Hotel - Kuwait, Diamond Hall.
- The conference, which will be attended by KFH's Board of Directors, Executive Management, Fatwa and Shariah Supervisory Board, aims at providing the public with an opportunity to ask questions in the various technical and Shariah aspects.
- KFH will clarify the acquisition's legal structure, the effects of the acquisition on KFH, its shareholders, customers, the banking system and the national economy, the expected quantitative and qualitative benefits, the financial soundness indicators of capital adequacy, asset quality, profitability, liquidity, challenges, key risks and the procedures of converting the conventional assets into Shariah-compliant-assets.

- يسر بيت التمويل الكويتي دعوتكم لحضور المؤتمر الإعلامي للجمهور والخاص بمناقشة مشروع استحواذ بيت التمويل الكويتي على البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. وذلك تنفيذاً لمتطلبات بنك الكويت المركزي.
- سيعقد المؤتمر يوم الإثنين الموافق 20 يناير 2020 في تمام الساعة الواحدة ظهراً في فندق الشيراتون - الكويت - القاعة الماسية.
- يهدف المؤتمر والذي سيحضره مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي والإدارة التنفيذية وهيئة الفتوى والرقابة الشرعية لإتاحة الفرصة للجمهور لطرح الأسئلة في مختلف المجالات الفنية والشرعية.
- كما سيوضح البنك المخطط القانوني لعملية الاستحواذ وأثار الاستحواذ على البنك ومساهميته وعملائه وعلى الجهاز المصرفي والاقتصاد الوطني، والمنافع الكمية والنوعية المتوقعة. مع استعراض مؤشرات السلامة المالية من كفاية رأس المال وجودة الأصول والربحية والسيولة والتحديات والمخاطر الأساسية وإجراءات تحول الأصول غير المتوافقة مع الشريعة الإسلامية.

Attached is Appendix (11) 'Disclosure of Material Information Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to Capital Markets Authority.

مرفق الملحق (11) "نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية". والذي تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
مازن سعد الناهض

15 January 2020

15 يناير 2020

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix 11

ملحق رقم (11)

Disclosure of Material Information Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Media Conference

مؤتمر إعلامي

Date	التاريخ
15 January 2020	15 يناير 2020
Listed Company	اسم الشركة المدرجة
Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويتي "بيتك"
Material Information	المعلومة الجوهرية
<ul style="list-style-type: none"> KFH is pleased to invite you to attend the media conference for the public pertaining to discussing the project of KFH's acquisition of Ahli United Bank B.S.C. in implementation of the Central Bank of Kuwait's requirements. The conference will be held on Monday 20th January 2020 at 1:00 pm at Sheraton Hotel - Kuwait, Diamond Hall. The conference, which will be attended by KFH's Board of Directors, Executive Management, Fatwa and Shariah Supervisory Board, aims at providing the public with an opportunity to ask questions in the various technical and Shariah aspects. KFH will clarify the acquisition's legal structure, the effects of the acquisition on KFH, its shareholders, customers, the banking system and the national economy, the expected quantitative and qualitative benefits, the financial soundness indicators of capital adequacy, asset quality, profitability, liquidity, challenges, key risks and the procedures of converting the conventional assets into Shariah-compliant-assets. 	<ul style="list-style-type: none"> يسر بيت التمويل الكويتي دعوتكم لحضور المؤتمر الإعلامي للجمهور والخاص بمناقشة مشروع استحواذ بيت التمويل الكويتي على البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. وذلك تنفيذاً لمتطلبات بنك الكويت المركزي. سيعقد المؤتمر يوم الإثنين الموافق 20 يناير 2020 في تمام الساعة الواحدة ظهراً في فندق الشيراتون - الكويت - القاعة الماسية. يهدف المؤتمر والذي سيحضره مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي والإدارة التنفيذية وهيئة الفتوى والرقابة الشرعية لإتاحة الفرصة للجمهور لطرح الأسئلة في مختلف المجالات الفنية والشرعية. كما سيوضح البنك المخطط القانوني لعملية الاستحواذ وأثار الاستحواذ على البنك ومساهميه وعملائه وعلى الجهاز المصرفي والاقتصاد الوطني. والمنافع الكمية والنوعية المتوقعة. مع استعراض مؤشرات السلامة المالية من كفاية رأس المال وجودة الأصول والربحية والسيولة والتحديات والمخاطر الأساسية وإجراءات تحول الأصول غير المتوافقة مع الشريعة الإسلامية.
Effect of the Material Information on the Company's Financial Position	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
Currently, there is no effect on KFH's Financial Position.	لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة. فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

